

6天4晚 厦門·汕頭 潮州·華安

6D4N

Xiamen-Shantou

Chaozhou-Hua'an



行程特色:

- **土樓博物館-南陽樓**-位於華安縣仙都鎮大地村的獅形山下，走近南陽樓，“福建省土樓博物館”幾個大字躍入眼帘
- **龍頭路商業步行街**-鼓浪嶼上最繁華的一條商業街，黃遠堂、新四海、黃勝記、趙小姐、蘇小糖等大名鼎鼎的店鋪全都匯集于此，是文艺小清新的天堂。
- **汕頭老城區**-在汕頭市榕江北岸的舊城區
- **龍眼南路**-美食街夜市。汕頭最火爆的美食街，



Tour Highlights:

- **Tulou Museum - Nanyang Tower** - is located at the foot of Shixing Mountain in Dadi Village, Xiandu Town, Hua'an County. As you approach Nanyang Tower, you will see the words "Fujian Tulou Museum"
- **Longtou Road Commercial Pedestrian Street** - is the most prosperous commercial street on Gulangyu Island. Famous stores such as Huang Yuantang, Xin Sihai, Huang Shengji, Miss Zhao, and Su Xiaotang are all gathered here. It is a paradise for literary and fresh shops.
- **Shantou Old Town** - The old town on the north bank of Rongjiang River in Shantou City
- **Longyan South Road** - Food Street Night Market. The most popular food street in Shantou.

Tour Code: 6CXMN-SW
(Updated: 01-FEB-2025)

6天4晚 厦门·汕头·潮州·华安

6D4N Xiamen·Shantou·Chaozhou·Hua'an

第一天 吉隆坡 → 厦门

机上用餐

准4★ 厦门和悦大酒店或同级

在吉隆坡国际机场集合，乘搭航班飞往厦门，抵达后送往酒店入住。

第二天 厦门 → 汕头

早/午餐/晚餐

准4★ 汕头铂晶柏林大酒店或同级

前往汕头，游览【石炮台】炮台内有一道27级波纹型石阶，设计巧妙实用，便于炮械循级推上台面。游览【白花尖大庙】【人民广场】【会展中心】【海滨长廊】【老妈宫】【汕头老城区】【汕头特色骑楼】前往网红打卡地——【汕头小公园】寻访潮汕老味道。

第三天 汕头 → 潮州

早/午餐/晚餐

准4★ 汕头铂晶柏林大酒店或同级

前往潮州，游览【西湖】，有“小紫禁城”之称的【广济门城楼】【开元寺】开元寺是一组较完整的唐代建筑群【龙眼南路】品尝当地特色小吃。

第四天 汕头 → 华安土楼 → 厦门

早/午餐/晚餐

准4★ 厦门和悦大酒店或同级

前往华安，游览素有“神州第一楼”、“民居瑰宝”、“土楼之王”等称号的【二宜楼】游览【土楼博物馆-南阳楼】古典向现代转型方楼代表——【东阳楼】，前往厦门。参观【中国最文艺的渔村，小九份-曾厝垵】品尝各式各样的特色闽南台湾小吃。

第五天 厦门 → 吉隆坡

早/午餐/晚餐

游览【鼓浪屿】（不含电瓶车，单程 RMB 40 元，全程 RMB 50 元）【万国领事馆建筑博览】中式的古典园林建筑，十九世纪的欧式建筑，另外还有当地的闽南传统建筑。日式建筑等等。【爱的转角】【毓园】这座恬静美丽的园林景观是为纪念优秀的人民医学家【晓学堂·虫洞书店】【港仔后海滨浴场】又名金带水，据说，元兵由浙入闽，当时南宋皇帝，在丞相陆秀夫、大将张世杰护卫下，逃上海船到厦门【龙头路商业步行街】游览闽南佛教圣地——【南普陀寺】游览最有厦门味道的、文艺和吃货不可错过的网红打卡地——沙坡尾避风坞，参观【演武大桥海上观景平台】【金鸡奖星光大道】后送往机场，返回温馨家园。

第六天 吉隆坡

机上用餐

抵达吉隆坡。

指定项目：（收费每人 480 元人民币）

1) 厦门-【厦门狐尾山】参观【海上明珠塔】【球幕电影】+送咖啡一杯。【中山路步行街】【潮州载阳茶馆品潮汕功夫茶】

DAY 1 KL → Xiamen

MOB

4★ Xiamen Hooray Hotel or Similar

Assemble at KLIA for your flight to Xiamen. Upon arrival, transfer to check-in hotel.

DAY 2 Xiamen → Shantou

B / L / D

4★ Bojing Hotel or Similar

Transfer to Shantou and visit the **Stone Fort**. There is a 27-level corrugated stone staircase in the fort, which is cleverly designed and practical, making it easy for artillery to be pushed up to the platform. Visit the **Baihuajian Temple**, **People's Square**, **Convention and Exhibition Center**, **Seaside Promenade**, **Laoma Palace**, **Shantou Old Town**, **Shantou Characteristic Arcade**, and go to the popular spot -**Shantou Small Park** to explore the old Chaoshan flavor.

DAY 3 Shantou → Chaoshan

B / L / D

4★ Bojing Hotel or Similar

Transfer to Chaozhou, visit the **West Lake**, the **Guangji Gate Tower** known as the "Little Forbidden City", the **Kaiyuan Temple**, which is a relatively complete group of **Tang Dynasty buildings**, and taste the local specialties on **Longyan South Road**.

DAY 4 Shantou → Hua'an → Xiamen

B / L / D

4★ Xiamen Hooray Hotel or Similar

Transfer to Hua'an, visit **Eryi Building**, which is known as "the first building in China", "a treasure of folk houses", and "the king of earthen buildings", visit the **Earthen Building Museum-Nanyang Building**, and the representative of the square building that has transformed from classical to modern - **Dongyang Building**, and go to Xiamen. Visit **China's most artistic fishing village**, **Xiaojiufen - Zengcuo'an**, and taste a variety of special Minnan and Taiwanese snacks.

DAY 5 Xiamen → KL

B / L / D

Visit **Gulangyu** (excluding sightseeing cars, **RMB 40** for one way, **RMB 50** for whole trip) **International Consulate Architecture Expo**. There are Chinese classical garden buildings, such as the Chinese pavilions in **Shuzhuang Garden**, European-style buildings from the 19th century, local traditional buildings in southern Fujian. Japanese architecture, etc. **Corner of Love, Yu Garden** beautiful garden landscape is built to commemorate the outstanding people's medical scientist **Xiaoxuetang • Wormhole Bookstore [Gangzai Houhai Beach]** Also known as **Jindaishui**, it is said that the Yuan soldiers entered Fujian from Zhejiang. **Longtou Road Commercial Pedestrian Street**. Visit the Buddhist holy land of southern Fujian - **Nanputuo Temple**, visit **Yanwu Bridge Sea Viewing Platform**, **Golden Rooster Awards Avenue of Stars**, After that, send to the airport and return to your warm home.

DAY 6 KL

MOB

Arrival in Kuala Lumpur.

Compulsory Optional (Fee RMB 480 per pax)

1. [Xiamen Foxtail Mountain] Visit [Pearl Tower] [Dome Movie], with a free cup of fine coffee [Xiamen Zhongshan Road Pedestrian Street] [Chaozhou Zaiyang Teahouse to taste Chaoshan Kungfu tea and listen to Chaozhou opera]

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

Tour Code: 6CXMN-SW
(Updated: 01-FEB-2025)